

各位同學您好：

因 110 學年度第一學期本校開學後，前 2 週將採遠距教學。為配合學校政策，110 學年度工程學院之「初階數學能力測驗」將採線上考試。

考試日期將於臺灣時間 110 年 9 月 13 日上午 9 時起至 9 月 14 日上午 9 時止結束測驗；測驗結束之同時，您須將作答的答案卷每頁個別掃描或拍照回傳至 paleylin@mail.ntust.edu.tw 信箱，逾時無回傳，本次考試將以缺考零分計算。

本次試題於測驗開始時，電郵至同學留存之 e-mail 信箱，並放於工程學院初階數學專區；惟專區放置之試題將於作答時間截止同時收回。

請同學以 A4 大小紙張分多頁作答，且作答時須詳細列出計算過程；如僅有答案而無計算過程者，則不予計分。

同學參加學測（學科能力測驗）且數學成績達本學年度大學入學指考中心公告之前標者，請忽略本通知。

Dear freshmen:

Since the university has decided to adopt distance education for the first two weeks of this semester, the “Entry-level Mathematics Test” will be held on an online basis to cooperate with the policies.

The test will start from 9:00 AM, 13 September 2021 GMT+8 (Taiwan Standard Time), to 9:00 AM, 14 September 2021. As the test time ends, your answer sheets shall be either scanned or photographed page by page and sent to paleylin@mail.ntust.edu.tw. If the answers aren't sent in time, you will be treated as absent and graded with no points.

The test paper will be sent to your e-mail addresses (the ones you gave us to keep in record) at the beginning of the exam. We will also upload the test paper file to the website of “Entry-level Mathematics Test”, and we WILL remove it from the site when the test ends.

When taking the test, please answer the questions using A4-size papers in multiple pages and provide your procedures of calculations. If the answers come with no procedures, those parts will be graded with zero point.

For more info, please visit the website of “Entry-level Mathematics Test” :

<https://www.ce.ntust.edu.tw/p/412-1024-6503.php?Lang=zh-tw>